
PROTOKÓŁ NR V/2019 
z obrad V sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 25.04.2019 r.  

w dużej sali szkoleń Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych: obecnych  15 
 nieobecnych    0 
 usprawiedliwionych    0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta 
Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska, Radca Prawny Katarzyna Morawska-
Paterek, przedstawiciele Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego, naczelnicy wydziałów, kierownicy 
referatów, dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy (według listy obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 
1.  Otwarcie obrad.  
2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
3.   Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28.03.2019 r.  
4.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 19.03.2019 r. do 

15.04.2019 r.  
5.   Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na IV sesji Rady Miejskiej w dniu 

28.03.2018 r.   
6.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
7.   Polityka senioralna.   
8.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika.  
9.  Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi.  
10.  Blok informacyjny.   
11.  Zakończenie obrad V sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. otworzył obrady V sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał radnych 
oraz wszystkich przybyłych na obecną sesję. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni wnoszą o poszerzenie lub ograniczenie porządku 
obrad.  
 
Burmistrz Miasta zwrócił się o wprowadzenie do porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Katowicach na realizację „Programu ograniczenia emisji na terenie miasta Bierunia” etap VIII. 
Uzasadnił potrzebę jej podjęcia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie projektu uchwały do 
porządku obrad: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka   
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr  
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowaną zmianę.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z ustaleniem 
kolejności procedowania nad projektami uchwał: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka   
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr  
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Radni jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad. 
 
 
Ad 3  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie Protokół Nr IV/2019 z obrad IV sesji Rady 
Miejskiej, która odbyła się w dniu 28.03.2019 r. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Wróbel zgłosiła uwagę do protokołu odnośnie wpisania do jego 
treści zdania odrębnego Przewodniczącego Rady w sprawie sieci szkół podstawowych od 2019 roku, 
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które powinno stanowić załącznik do niego. Poinformowała, że zagłosuje przeciw przyjęciu protokołu 
w takiej formie. 
 
Radny Stanisław Jurecki poparł Wiceprzewodniczącą Rady Krystynę Wróbel. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Radcę Prawnego czy zawarcie w protokole zdania odrębnego 
jest złamaniem statutu lub jakichkolwiek innych przepisów, które regulują tworzenie tego typu 
dokumentów. 
 
Radca prawny Katarzyna Morawska-Paterek poinformowała, że Statut miasta Bierunia nie reguluje 
tej kwestii. Forma, sposób zawarcia zdania odrębnego de facto nie wynika z żadnych przepisów. 
Jeżeli takowe zdanie jest to należy je umieścić czy to w treści protokołu z zaznaczeniem, czy w formie 
załącznika. 
 
Radny Piotr Świerkosz poparł stanowisko Wiceprzewodniczącej Rady. Jednocześnie zwrócił uwagę, 
że rada dążyła do tego, aby protokoły z komisji i sesji były skondensowaną treścią z uwagi na to, że 
od pewnego czasu jest nagranie audio i można sprawdzić co działo się na tych posiedzeniach. Dlatego 
nie rozumie czemu teraz do skondensowanej treści protokołu wpisywać zdanie odrębne. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zostało wpisane do treści protokołu, ponieważ nie 
zostało odczytane na sesji więc mieszkańcy w żaden sposób nie mieliby możliwości się z nim 
zapoznać. Ideą zdania odrębnego jest, że często pojawia się ono w ostatnim momencie i nie jest 
jeszcze sformułowane.     
 
Radny Piotr Świerkosz stwierdził, że nikt nie zabronił przytoczyć zdania odrębnego wtedy na sesji 
więc nie rozumie w czym jest problem.         
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z IV sesji z dnia 28.03.2019 r. 
 

 
 Nazwisko i imię radnego       Głos 

1. Andrejczuk Edward PRZECIW 

2. Bobla Walenty PRZECIW 

3. Czapiewski Dariusz PRZECIW 

4. Demska-Furgał Agnieszka   

5. Gerycki Damian PRZECIW 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław PRZECIW 

8. Magiera Walenty PRZECIW 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz WSTRZYM. 

13. Sitko Maria PRZECIW 

14. Świerkosz Piotr PRZECIW 

15. Wróbel Krystyna PRZECIW 

 

za –  4 głosy  przeciw – 9 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Protokół nie został przyjęty. 
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Ad 4 
 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji 
zadań w okresie od 19.03.2019 r. do 15.04.2019 r. Poinformował o zmianach kadrowych w Urzędzie 
Miejskim w Bieruniu oraz postępowaniach realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień 
Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania z okresu międzysesyjnego. 
 
Jednocześnie Burmistrz Miasta w odpowiedzi na poruszoną sprawę przez radnego Jarosława 
Mokrego poinformował, że zostanie wystosowane pismo do PKP PLK o podjęcie stosownych działań 
w sprawie remontu przejazdu kolejowego w ciągu drogi DK 934, który znowu jest w bardzo złym 
stanie technicznym. 
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska poinformowała, że uchwały z sesji marcowej zostały przekazane 
do nadzoru prawnego wojewody i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Nie ma informacji by były 
kwestionowane.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa; Społecznej; Gospodarki; Finansów, przedstawili tematy 
wiodące oraz wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w kwietniu br., które nie dotyczą 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja przeprowadzała kontrolę w Biurze 
Drogowym, prace będą kontynuowane w maju br.  
 
 
Ad 7 
 
Do tematu polityka senioralna kolejno wprowadzili: Dyrektor MOPS Piotr Ćwiękała, Dyrektor BOSiR 
Michał Żerdka oraz Dyrektor BOK Joanna Lorenc.   
  
Przewodnicząca Komisji Społecznej Barbara Panek-Bryła zrelacjonowała przebieg posiedzenia 
komisji, którego tematem wiodącym była polityka senioralna gminy. Zapoznała ze stanowiskiem 
komisji w tym temacie.   
 
Burmistrz Miasta poinformował o działaniach miasta, które są podejmowane na rzecz polityki 
senioralnej oraz stwierdził, że mimo tych działań jest niedosyt w aspekcie posiadania całodobowego 
domu opieki dla seniorów. Zwrócił uwagę, że Powiat Bieruńsko-Lędziński powinien przejąć funkcję 
koordynatora działań samorządów, aby na terenie powiatu powstał całodobowy dom opieki. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego Agnieszka Wyderka-Dyjecińska 
przekazała informacje dotyczące prowadzonej polityki senioralnej z perspektywy powiatu. 
 
W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni Marcin Nyga, Maria Sitko, Natalia Grosman, Krystyna 
Wróbel, Barbara Panek-Bryła, Jarosław Mokry poruszono sprawy dotyczące m. in.: ilości osób na jaką 
jest zaplanowane Centrum Usług Społecznych w Lędzinach i w jaki sposób osoby te będą mogły tam 
dojechać; planów powiatu w zakresie rozwoju usług społecznych, w tym całodobowego domu 
dziennego pobytu; prowadzonych konsultacji społecznych odnośnie osób zainteresowanych pobytem 
w dziennym domu pomocy społecznej; stanowiska starostwa powiatowego odnośnie propozycji 
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utworzenia dziennego domu opieki seniorów w Bieruniu przy współudziale pozostałych gmin 
wchodzących w skład powiatu;  poszerzenia polityki senioralnej w mieście o utworzenie osiedlowych 
klubów seniora; naglącej potrzeby całodobowej opieki senioralnej w powiecie; zaangażowania się 
władz powiatu i zorganizowania spotkań z innymi gminami w celu doprowadzenia do powstania 
całodobowego domu pomocy społecznej; planowanej ilości mieszkań w zespole mieszkań dla osób 
starszych i niepełnosprawnych oraz mieszkań chronionych dla ofiar przemocy; możliwości 
poszerzenia działalności przez jednostki, aby bardziej zaktywizować seniorów i zapewnić im 
możliwość uczestnictwa w innego rodzaju działaniach.        
 
Członek Zarządu Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego Kazimierz Chajdas zwrócił uwagę, że wspólnie 
wypracowana polityka senioralna zarówno powiatu jak i gmin jest bardzo ważna i doprowadzi do 
poprawy życia seniorów.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Burmistrz Miasta, Dyrektor BOSiR udzielili odpowiedzi oraz 
szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, w podsumowaniu powyższego tematu poddał pod głosowanie 
następującą opinię i stanowisko: 
 
Opinia 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie ocenia dotychczasową działalność gminy w zakresie polityki 
senioralnej. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Opinia została przyjęta jednogłośnie. 
 
Stanowisko 
Rada Miejska w Bieruniu mając na uwadze ogólną tendencję demograficzną jaką jest starzenie się 
społeczeństwa polskiego jako jeden z priorytetów w zakresie polityki senioralnej uważa ciągłe dbanie 
o jakość życia oraz zapewnienie bezpieczeństwa osobom starszym. W związku z tym wskazuje 
konieczność stworzenia całodobowego domu pomocy społecznej na terenie Powiatu Bieruńsko-
Lędzińskiego. Placówka tego typu powinna powstać w ramach współpracy powiatu oraz tworzących 
go gmin. Miasto Bieruń ze swej strony deklaruje wolę bezpłatnego przekazania działki budowlanej na 
ten cel. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
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2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-minutową przerwę w obradach rady. 
 
 

 
Ad 8 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekty uchwał: 
 

a) w sprawie wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Bieruń na 2019 r. oraz 
ustalenia sezonu kąpielowego, 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Odpadami Anna Baron-Urban. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr V/1/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

b) w sprawie wdrożenia „Programu ograniczenia emisji na terenie miasta Bierunia” 
etap VIII, 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Odpadami Anna Baron-Urban.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała V/2/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

c) w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania 
w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Odpadami Anna Baron-Urban.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
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7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała V/3/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

d) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
 
e) w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 

 
 

Projekty uchwał wraz z uzasadnieniami przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Odpadami Anna Baron-Urban. 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekty uchwał zostały 
pozytywnie zaopiniowane na posiedzeniu komisji. 
 

Radny Jarosław Mokry zrelacjonował przebieg prac Zespołu ds. gospodarowania odpadami 
komunalnymi. 
 
W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni Marcin Nyga, Stanisław Jurecki, Agnieszka Demska-
Furgał, Piotr Świerkosz, Barbara Panek-Bryła, Piotr Świerkosz poruszono sprawy dotyczące m. in.: 
opłaty śmieciowej, która nie jest wkładem do budżetu gminy, ale ma pokryć koszty związane 
z zagospodarowaniem odpadów; przyczyn, które sprawiały, że ilość wpłat nie gwarantowała pokrycia 
kosztów związanych z zagospodarowaniem odpadów; konsekwencji z jakimi gmina musiałaby się 
liczyć gdyby nie uwzględniła korekty stawek opłat a różnicę regularnie uzupełniała z budżetu; 
wprowadzenia rozwiązań systemowych aby zbilansować system; podejmowanych działań mających 
na celu uszczelnienia systemu; faktycznej wysokości opłat aby system się zbilansował; problemów 
związanych z interpretacją zapisów ujętych w § 3 uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi; procentowego wzrostu stawek opłat w stosunku 
do obecnie obowiązujących; edukacji dzieci w kierunku co i jak kupować; bardzo wysokich 
standardów w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych w gminie Bieruń.   
 
Burmistrz Miasta, Skarbnik Miasta, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Odpadami, Dyrektor MOPS udzielili odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone 
w czasie dyskusji sprawy. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał kolejno pod 
głosowanie: 
 
Uchwałę w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
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3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr nie głos. 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała V/4/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Uchwałę w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr nie głos. 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała V/5/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2019-
2025, 

 
g) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok, 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniami ich podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła.   
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekty uchwał zostały pozytywnie 
zaopiniowane na posiedzeniu komisji. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał kolejno pod głosowanie: 
 
Uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2019-2025 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr V/6/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Uchwałę w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 
  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr V/7/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

h) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację „Programu ograniczenia emisji na 
terenie miasta Bierunia” etap VIII 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
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4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr V/8/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 9 
 
Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Kultury Joanna Lorenc oraz Komendant Straży Miejskiej Krzysztof 
Waligóra poinformowali o planach i zamierzeniach dotyczących działalności jednostek.  
 
Radny Piotr Świerkosz zapytał o obecną sytuację oraz plany w związku z awarią centralnego 
ogrzewania w budynku przedszkola przy ul. Chemików 39. 
 
Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług Beata Berger-Styga poinformowała, że w wyniku awarii 
centralnego ogrzewania zalaniu uległy pomieszczenia Bieruńskiego Centrum Usług oraz przedszkola. 
Przekazała informacje dotyczące prowadzonych działań mających na celu usunięcie skutków 
powstałej awarii oraz zabezpieczenie opieki wychowankom grup, które funkcjonują w tym budynku.    
 
Radna Natalia Grosman zapytała o:  
- wynik rozeznania możliwości pozyskania środków na budowę drogi wewnętrznej ul. Węglowej 

z Fundusz Dróg Samorządowych, 
- montaż kwietników na latarniach ulicznych w ciągu ul. Kościelnej od skrzyżowania ul. Kościelnej 

z ul. Warszawską do kościoła p.w. św. Barbary co wpłynie na estetykę przestrzeni publicznej w tym 
szczególnym miejscu. 

 
Burmistrz Miasta odmówił ze względu na bardzo napięty budżet, który nie jest w stanie udźwignąć 
dodatkowych zadań. Zwrócił się do radnych, aby w przypadku propozycji nowych zadań wskazywali 
również z których zadań należy zrezygnować.  
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że wniosek o remont wewnętrznej ul. Węglowej będzie składany 
w kolejnych konkursach oraz uzasadnił dlaczego.     
 
Radny Edward Andrejczuk zwrócił się o rozeznanie możliwości formalno-prawnej na zwiększenie 
stojaków rowerowych w okolicy dworca autobusowego w Bieruniu Starym.   
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że w ramach złożonego wniosku aplikacyjnego przewidziana jest 
również budowa wiaty rowerowej na 32 rowery, która jest uzupełnieniem całej infrastruktury dróg 
rowerowych. 
 
Radna Barbara Panek-Bryła zwróciła się o wykoszenie pasa zieleni o szerokości 1 metra wzdłuż 
ogrodzenia Kopca. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej poinformował, że trudno będzie wygospodarować 
środki w budżecie na to zadanie. 
 
Radna Barbara Panek-Bryła zapytała o możliwość przesunięcia o parę metrów progu zwalniającego 
na ul. Krakowskiej, znajdującego się na wysokości Domu Nauczyciela. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że każde takie działanie wymaga opracowania dokumentacji 
organizacji ruchu, a później jej wdrożenia. Sprawa zostanie przeanalizowana. 
 
Radna Barbara Panek-Bryła zapytała z czego wynika zmiana wysokości subwencji. 
 
Skarbnik Miasta poinformowała, że kwoty części subwencji ogólnej na 2019 r.  zostały skorygowane, 
dotyczy to sprostowania związanego z likwidacją gimnazjów. 
 
Radny Jarosław Mokry zapytał o zakres zadania związanego z zagospodarowaniem elementami 
małej architektury i nasadzeniami wzdłuż Plant Karola oraz kiedy to zadanie zostanie zakończone. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej poinformował, że kosze zostały już postawione. 
Niezwłocznie po dokonaniu zmian budżetu zostanie podpisana umowa na realizację tego zadania, 
którego zakres nie uległ zmianie od ubiegłego roku. 
 
Radna Agnieszka Demska-Furgał zapytała czy został rozeznany temat oznakowania wysepek i miejsc 
parkingowych wewnętrznej części osiedla Węglowa. 
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że w pierwszej kolejności należy zlecić wykonanie docelowej 
organizacji ruchu oraz przybliżył orientacyjne koszty realizacji całego zadania. 
 
Radna Agnieszka Demska-Furgał w nawiązaniu do remontu ul. Węglowej i Granitowej 
zaproponowała, aby inwestycje, które są wybierane do dofinansowania bądź planowane do 
aplikowania o środki zewnętrzne w przyszłości były wcześniej uzgadniane z radnymi. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się o częstsze kontrole Skateparku przez Straż Miejską.  
 
 
Ad 10 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej: 
- poinformował, że korespondencja, która wpływa do Rady Miejskiej jest na bieżąco przekazywana 

radnym lub jest dostępna w biurze rady, 
- przypomniał, że ostatniego dnia miesiąca mija termin składania oświadczeń majątkowych, 
- poinformował, że zostanie przekazana radnym wstępna wizualizacja pomnika dzieci utraconych, 
- przypomniał, że 11 maja br. o godz. 9.00 w Hali Sportowej przy SP nr 3 odbędzie się III Turniej 

Bowlingu o Puchar Przewodniczącego Rady Miejskiej w Bieruniu, na który zaproszeni są wszyscy 
samorządowcy z naszego powiatu. 

 
Burmistrz Miasta zaprosił do udziału w obchodach Święta Konstytucji oraz 100-lecie Powstań 
Śląskich, które odbędą się w dniu 3 maja br. o godz. 15.00. na Rynku.   
 
Zastępca Burmistrza poinformował o prowadzonych działaniach mających na celu aplikowanie 
o środki zewnętrzne w ramach programu operacyjnego infrastruktura i środowisko poddziałanie 
1.7.1 na termomodernizację kompleksową obiektów gminnych wielorodzinnych. Mając powyższe na 
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uwadze poinformował o potrzebie zwołania sesji nadzwyczajnej, która najprawdopodobniej odbędzie 
się po Komisji Finansów.  
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady V sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Janina Berger 
 
 


